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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2022. november 22-ei, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, II. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László, Feczkó Rita, Hermann 

Istvánné, Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol van: Ángyán István bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 5 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.   

 

Papp Péter Attila bizottsági tag 16 óra 06 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 

5 fő. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

127/2022. (XI. 22.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2022. november 22-ei, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2022. november 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

3. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag 16 óra 07 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 6 fő. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta, hogy a Képviselő-testület 2022. november 24-ei ülése 

előterjesztései közül a „Közterület elnevezése” című előterjesztést a bizottság érintettség hiányában ne 

tárgyalja. 
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

128/2022. (XI. 22.) határozata 

a nem tárgyalandó előterjesztésről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2022. november 22-ei, 

munkaterv szerinti ülésén a Képviselő-testület 2022. november 24-ei ülése előterjesztései közül a 

„Közterület elnevezése” című napirendi pontot nem tárgyalja.  

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. november 24-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az adócsoport vezetője által 

elkészített tájékoztató anyagból látszik, magas a behajthatatlan követelések száma. Kérdése az volt, hogy 

az önkormányzatnak van-e lehetősége arra, hogy valamilyen módon kezelje a behajthatatlan 

követeléseket, és meddig lehet görgetni ezeket. 

 

Mayer Edit csoportvezető elmondta, 5 év az elévülés. Többnyire végrehajtás alatt álló cégek, ezek eljárás 

alá kerülnek, az önkormányzat véletlenül értesül róla, akkor, mikor végrehajtókhoz kerülnek. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

129/2022. (XI. 22.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, amikor készült az előterjesztés, még nem volt ismert az utolsó 

negyedévre alkalmazandó villamos energia ár, így 180 Ft kalkulációval készült. Kiderült, 232 Ft lett a kw 

ára, majd korrigálni kell az előirányzatokat. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a rendelet-módosítás tartalmával egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

130/2022. (XI. 22.) határozata 

„A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet - módosítása” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Tájékoztatás a helyi adókról szóló 16/2019. (XI.21.) önkormányzati rendelet felülvizsgálatáról, 

módosításáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, arról értesült, hogy volt módosító 

javaslat a Humán Bizottság ülésén. Jelen pillanatban az a változat van a bizottság előtt, ami lakás 

alapterület szerint három kategóriában sorolja fel a kommunális adót.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, vizsgálták-e a Humán Bizottságnak az egységesítésről 

szóló javaslatát. 

 

Mayer Edit csoportvezető elmondta, vizsgálták, három pontban volt javaslat a módosításra. Az egyik az 

egységesítés, ez jogilag elfogadható. A másik kettő a bérlőkre vonatkozó mentesség kapcsán merült fel. 

Az első pont az, hogy vegyék ki a mentességet, mert erre nincs szükség, de amennyiben mentesíteni 

szeretnék az összes bérlőt, szükség van rá, mert a htv. kimondja, hogy adóalany a bérlő, illetve az, hogy 

magánszemély fizeti az ő tulajdonában állót, ez is szerepel a htv-ben. A rendelet-tervezet biztosítja azt, 

hogy a kommunális adó alól minden bérlő mentesül. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, miért nincs beleírva, hogy ha ő bérlő, akkor nem 

adóalany. 

 

Mayer Edit csoportvezető elmondta, a htv. szerint készült a rendelet. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, arra van felhatalmazva, hogy a városlakók érdekeit képviselje, 

Kérdése az volt, miért nem lehet beletenni, hogy egyértelmű legyen a városlakók számára, hogy bérlőként 

nem adóalanyok. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint az önkormányzati rendeletnek meg kell felelni a 

törvénynek, a törvény és a rendeletek szövege sokszor nem érthető. Tájékoztatást fog kapni a lakosság 

arról, kire hogy fog vonatkozni a rendelet. Ezt a tájékoztatást jól kell megfogalmazni, hogy mindenki 

számára egyértelmű legyen. 

 

Mayer Edit csoportvezető elmondta, azért született új adórendelet, mert a kormányhivatal kiadott egy 

szakmai útmutatást, ez alapján készült el, több körben megfuttatták a törvényességnél, az ő 

jóváhagyásukkal került kiküldésre. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag idézett a rendeletből. Véleménye szerint ezt lehet finomabban is 

megfogalmazni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök egyetértett ezzel, nehezen érthető. 
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Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, a Humán Bizottságon elhangzott módosító javaslat alapján 

ki lett-e számolva, hogy mennyi lenne a kommunális adó egységesen.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, arról nincs tudomása, hogy a bizottság ezt meghatározta volna. 

 

Mayer Edit csoportvezető elmondta, az előterjesztésben szereplő bevétel elérése érdekében 18-20 E Ft, 

úgy, hogy nem ismerik, a mentesség körébe mennyien fognak kerülni. 

 

Molnár István bizottsági tag hozzátette, sokaknak van garázsa, ingatlana, gyerekeket nevelnek, 

mindenkinek mélyen a zsebébe kell nyúlni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ez és a szociális rendelet-módosítás együtt erős teherviselés 

lesz a városlakók számára. Hosszú ideig ez a teher nem volt. Ezt a helyzetet nem az önkormányzat idézte 

elő, valahogy a város működését biztosítani kell. Megállapításra kerül a garázsadó mértéke, lehet, hogy 

ennek bevezetésével később a parkolásra is több hely lesz a városban. A kommunális, az építmény és 

garázsadóból 240 M Ft bevétele származhat a városnak. Az előterjesztésben szerepel, kiadásnövekedéssel 

is jár, az ellenőrzés többlet munkavállalókat igényel, ennek költsége 10 M Ft. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, az öregségi nyugdíj legkisebb összege mennyi most. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, 28.500 Ft. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, ha van családi háza, az után fizet kommunális adót, 

van beépített garázsa, arra is kell-e garázsadót fizetnie. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, igen, kell fizetni. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, továbbra is tartaná az egységes adókivetéshez magát. Ha nem 

lakásadó, miért m
2
 arányosan vetik ki. Ez kommunális adó, ami arról szól, ki mennyire használja a város 

közműveit, és akkor azt ingatlanonként kéne meghatározni. Adóbevezetésnél az adónem nevéhez nem 

tartozik hozzá a m
2
, egy lakás, egy ingatlan, egy adó. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, érti a hozzászólást, logikus is. Ha kommunális adóként nézik, 

az 1 m
2
-re jutó terhelés van megállapítva, jobban sújtja a nehezebb körülmények között lévő embereket. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ilyenbe nem tud belemenni. Pl. a borbálai özvegyasszonnyal 

tolnak ki legjobban, megörökölt nagy háza van, és nem fér bele a mentességbe. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a három kategóriába való besorolásnak van szociális háttere. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ott van pl. egy sokgyerekes család, akit próbálnak védeni, 

nagyobb házba rakják, és így bekerül a legnagyobb kategóriába. Ez a rendelet nem tud foglalkozni se a 

m
2
-el, sem a kitételekkel, mert nem ilyen a kivetése a rendeletnek. Nincs összekötve a m

2
 a bentlakók 

számával, illetve a szociális életkörülményeivel sem. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, akkor az egy összegű díj megállapításnak sincs semmi köze 

semmihez. 6 fős család jobban használja a szolgáltatásokat, mint 1 fő. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint akkor úgy kell megalkotni a rendeletet, úgy 

igazságos, hogy a lakásban élők számát figyelembe kéne venni. Vagy nevezzék el lakásadónak. Ezeket az 

adókat a FIDESZ megszüntette. Módosító javaslata az volt, egységes legyen lakásonként a kommunális 

adó. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki Papp Péter Attila módosító indítványával egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

 



5 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen és 4 nem 

szavazattal elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

131/2022. (XI. 22.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem támogatja Papp Péter 

Attila bizottsági tag módosító javaslatát, mely szerint a kommunális adó lakásonként egységes legyen. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztéssel és a rendelet-módosítással egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről és a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság az előterjesztést és a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 

4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

132/2022. (XI. 22.) határozata 

a „Tájékoztatás a helyi adókról szóló 16/2019. (XI.21.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálatáról, módosításáról” című előterjesztés és rendelet-módosítás véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztatás a helyi adókról szóló 16/2019. (XI.21.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálatáról, módosításáról” című előterjesztést és rendelet-módosítást. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Mayer Edit csoportvezető 16 óra 44 perckor elhagyta az ülést. 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 17/2019. 

(XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Véleménye szerint ma nem megengedhető az, 

hogy minden dokumentum bemutatása nélkül bemondás alapján ingyenes étkezést lehessen biztosítani 

bárkinek is. Ez a hiányosság a szabályozásból ered, keresni kell a lehetőségét annak, ami alapján ezen a 

rendeleten változtatni lehet. 

 

Molnár István bizottsági tag egyetértett az elnök úrral, az óvoda és a bölcsőde étkeztetésével 

kapcsolatban meg kéne azt vizsgálni, hogyan lehetne, hogy akinek indokolt, az ki is fizesse a 

szolgáltatást. Kérdése az volt, csak az óvodára vonatkozik a mentesség, vagy a bölcsődére is. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, vonatkozik a bölcsődére is, de itt kell a  gondozási díj 

megállapítása miatt kell a jövedelem igazolása.  

 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, az óvodára nem lehetne-e ezt ráhúzni. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, nem. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, van gondozási díj, kötelező igazolni, hogy jogosult-e. Nem 
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csak az önkormányzat pénzét tudnák így ellenőrizhetőbbé tenni, két helyen jelentkezik a kár, nem jelentik 

be, ha nem megy a gyerek. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a szociális étkeztetésnél miért nem nyúlnak semmi 

összeghez. Ezt nem az Állam határozza meg, hanem az önkormányzat. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, holnapra rákérdez erre. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, nem ez volt-e a Humán Bizottság kérése, hogy 

dolgozzák ki, mi alapján számolták ki. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ez volt a kérés. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ha a tényadatok alapján többre jön ki, azt kiszámlázzák az 

önkormányzatok felé. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés tartalmával és a rendelet-módosítással egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről és a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság az előterjesztést és a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 

6 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

133/2022. (XI. 22.) határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés és rendelet-

módosítás véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi 

szabályairól szóló 17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést és rendelet-

módosítást. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

SZÜNET 

16:55-17:05 

 

A közterület-használati díjak felülvizsgálata 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, hány százalékos az emelés. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, nem tudja. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, tartózkodni fog, és szeretne a testületi ülésre egy 

összehasonlító táblázatot kérni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, mivel itt nincs határozati javaslat, a Pénzügyi Bizottság kérje 

az előterjesztőt, hogy a testületi ülésre a díjtáblázathoz az előző díjakat tartalmazó összehasonlító 

táblázatot biztosítson, illetve a területi kategóriákra vonatkozóan egy színes térképet csatoljon. 

 

A bizottság a javaslattal egyetértett. 
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A parkolóhelyek kialakításáról, megváltásáról szóló 26/2003. (XII. 24.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, egy ilyen rendelet-módosításnál, ha alapos a bizottság, 

megnézte volna visszamenőleg, mennyibe kerül egy parkoló építése a városnak. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, a városnak érdeke, hogy több parkoló legyen, az sem 

mindegy, hol építik meg. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint azért kéne összehasonlítani, mert a város csinálja. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztéssel és a rendelet-módosítással egyetért, 

kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről és a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság az előterjesztést és a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 

6 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

134/2022. (XI. 22.) határozata 

„A parkolóhelyek kialakításáról, megváltásáról szóló 26/2003. (XII. 24.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztés és a rendelet-módosítás véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A parkolóhelyek kialakításáról, megváltásáról szóló 26/2003. (XII. 24.) 

önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést és rendelet-módosítást. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Döntés a 2020. évi konyhafejlesztési pályázat támogatási összegének visszafizetéséről 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Kérdése az volt, van-e információ arról, hogy 

kell-e kamatot fizetni. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, remélik, nem kell kamat, az önkormányzattól kívülálló okok miatt 

nem lett felhasználva. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki az előterjesztés tartalmával egyetért, kézfelemeléssel jelezze 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

135/2022. (XI. 22.) határozata 

a „Döntés a 2020. évi konyhafejlesztési pályázat támogatási összegének visszafizetéséről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a 2020. évi konyhafejlesztési pályázat támogatási összegének 

visszafizetéséről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Döntés a Cultplay projekt megmaradó forrásainak felhasználásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, nem lenne célszerű lemondani 

erről. Az önkormányzat csak olyan fejlesztéseken tud indulni, ahol pályázati támogatással vehet részt. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, arról van-e szó, hogy ezt a semmire nem használt pályát 

leaszfaltozzák. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, arról szól, hogy ott egy aszfaltos pálya legyen, ami kerékpár 

tanpályának ideiglenes vagy másmilyen elhelyezésére helyet biztosít. Ez a futballpálya rendbetételéről és 

használatáról szól. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, nem lehetne-e a játszóteret fejleszteni. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, az lezárt projektrész, ez attól független. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, sok minden nincs ott a játszótéren. Kérdése az volt, nem 

lehetne-e inkább játszóeszközöket venni. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, annak sincs akadálya.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, azt olvassa, ez egy bezárult dolog, de lehet hozzá kapcsolni 

valamit, vagy le is lehet róla mondani. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, ha nem használják fel a maradványt, 12 M Ft-ot vissza kell fizetni.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, a garanciális jogok érvényesíthetőségét befolyásolná, ha meg 

lenne pl. bontva a burkolat, korlátozottan van rá lehetőség. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag hozzátette, a Humán Bizottság ülésén beszéltek arról, hogy az egész 

játszóteret süti a nap, meg kéne nézni, milyen napvitorlát lehetne oda tenni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, 2023. január elejére rendelkezésre kéne állnia azoknak a 

terveknek és költségvetésnek, amik alapján ez az összeg felhasználásra kerül. Javaslatot tehet a bizottság, 

hogy még egyszer vizsgálja meg a VFKB, vagy aki ezzel foglalkozik, hogy a játszótéren belüli vagy 

ahhoz kapcsolódó felhasználásra a rendelkezésre álló idő elég-e, vagy végső ez a pálya. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag javasolta, a csökkentett műszaki tartalom miatt meg nem épített 

játszószereket vizsgálja meg a bizottság. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, az legyen a javaslat, hogy a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta, 

támogatja a forrás felhasználását és javasolja, hogy a játszótér a korábban csökkentett műszaki tartalom 

miatt elmaradt játékelemeinek pótlására próbálja meg az önkormányzat a maradék forrást felhasználni.  

Kérte, aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

136/2022. (XI. 22.) határozata 

a Cultplay projekt megmaradó forrásainak felhasználásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja a forrás 

felhasználását, és javasolja, hogy a játszótér korábban csökkentett műszaki tartalom miatt elmaradt 

játékelemeinek pótlására próbálja meg az önkormányzat a maradék forrást felhasználni. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A 2023. évi belső ellenőrzési terv 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

137/2022. (XI. 22.) határozata 

„A 2023. évi belső ellenőrzési terv” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A 2023. évi belső ellenőrzési terv” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, két táblázat érkezett a bányásznappal kapcsolatban.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ő kérte ezt a múltkori ülésen. 

 

A bizottság elfogadta a tájékoztatót. 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 31 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


